
BIERSTED SKOLE 
SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Torsdag, den 01.09.22 kl. 17.00 til 19.00 

 

Indlæg til Nyt fra Skolen: Dennis 

 

 

DAGSORDEN: 
 

Kort introduktion til bestyrelsesarbejdet. 

 

Til godkendelse: 

 

1) Mødereferat 08.06.22 (bilag 1) 

 

2) Forskudte bestyrelsesvalg. Halvdelen 

af bestyrelsen er på valg i 2024. Hvem 

ønsker at være på valg i 2024? 

 

3) Budget 2023 – høringssvar (bilag 2) 

Bilaget eftersendes sidst i uge 34 

 

4) Forslag om at nedlægge skolens 

Facebook side pga. stigende 

administration som følge af GDPR. 

 

 

Til drøftelse: 

 

5) ”Mød din by” 10/9-2022 

 

6) Afbureaukratisering og regelforenkling 

(bilag 3.1 og 3.2) 

 

 
Til orientering: 

 

7) Præsentation af afdelingsleder, Anette 

Hebsgaard 

 

8) Arbejdet med skolens udviklingsplan. 

 

9) Budgetopfølgning (bilag 4) 

 

10) Meddelelser 

- Ansættelser 

- Konfirmationsforberedelse og 

valgfag 

 

11) Eventuelt 

 

 

 

Næste møde: 3. oktober 2022 

 

 

 

REFERAT: 

 

Kort introduktion til bestyrelsesarbejdet 

Lukket fora. Der mangler 1 

forældrebestyrelsesmedlem. 

Elevrådsrepræsentanter inviteres med på 

relevante møder. Det er kun repræsentanterne, 

som kan stemme – ikke ledelsen. Punkter til 

dagsorden samt afbud sendes til Birgitte og 

Karl Peder. Vigtige dokumenter i 

bestyrelsesarbejdet er lagt ud i mail til alle. 

Føre tilsyn, godkende budget, deltage ved 

ansættelse af faste stillinger samt høringssvar. 

 

Til godkendelse: 

1) Mødereferat 08.06.22 (bilag 1) 

Referat til underskrift 

Godkendt 

 

2) Forskudte bestyrelsesvalg. 

Halvdelen af bestyrelsen er på valg i 

2024. Hvem ønsker at være på valg i 

2024? 

Pia – 2 år, Tom 2 år, ”Den tomme 

plads” - 2 år. BJ kontakter 

forvaltningen. Ellers Dennis – 2 år. 

Medarbejdere og 

elevrådsrepræsentanter er valgt for 1 

år. De er nyvalgte. 

 

3) Budget 2023 – høringssvar (bilag 2) 

Bilaget eftersendes sidst i uge 34 

BJ gennemgik de områder, som 

vedrører skolen. 

Vi laver høringssvar til: 

- Reduktion af åbningstid i SFO  

- Etablering af fraværsteam  

- Nedsættelse af timetal for 

forebyggende socialrådgiver  

- Reduktion af antallet af samtaler i 

anonym rådgivning 

- Reduktion i Ejendomscenter  

 

Lotte og Tom laver høringssvar til alle 

punkter. Der er frist 5/9.22 

 

4) Forslag om at nedlægge skolens 

Facebook side pga. stigende 

administration som følge af GDPR. 

Helle gennemgik reglerne for 

Facebook. Kan Aula gøres mere 

levende, og kan der laves indstillinger, 

så forældre ikke får alt for mange 

notifikationer? 



Facebook er nedlagt. 

Aula tages evt. op til næste møde. 

 

 

Til drøftelse: 

 

5) ”Mød din by” 10/9-2022 

Skolen har en stand i hallen omkring, 

”Hvad det vil sige at have autisme, 

hvad er ASF”. Laver en rundvisning af 

faglokalerne på skolen. En elev viser 

makerspace frem. Dennis deltager, 

hvis han har fri. Ole deltager. 

 

 

6) Afbureaukratisering og 

regelforenkling (bilag 3.1 og 3.2) 

MED-udvalget har stillet forslag, BJ 

gennemgik de 5 forslag. Der kom ikke 

yderligere forslag. 

 

 
Til orientering: 

 

7) Præsentation af afdelingsleder, 

Anette Hebsgaard 

Præsentation af alle medlemmer, da 

mange er nye i SB. 

 

 

8) Arbejdet med skolens 

udviklingsplan. 

Vi arbejder med trivsel med særlig 

fokus på udskolingen samt faglig 

fokus på mellemtrinnet. Nogle 

initiativer vil gælde hele skolen. Vi 

tager også udviklingen af skole-hjem-

samtalen med. Skal drøftes i SB næste 

gang. Planen gælder for 22/23 og 

23/24. 

 

9) Budgetopfølgning (bilag 4) 

Helle gennemgik budgettet. Budgettet 

er bedre end forventet grundet 

besparelse på personalelønninger.   

 

10) Meddelelser 

- Ansættelser: Dennis, Karl Peder og 

Betina deltager i lærerstillingen. 

Mandag den 19/9.22 kl. 15.00 

Dennis, Lotte og Rikke deltager i 

pædagogstillingen. Tirsdag den 

20/9.22 kl. 13.00 

- Konfirmationsforberedelse og 

valgfag. BJ orienterede om, at 

konfirmationsforberedelsen kan 

lægges i den understøttende 

undervisning. De elever, der ikke 

går til præst, skal tilbydes valgfag 

som anden undervisning. 

 

Personaleomsætning: Skolen vurderer, 

opsigelserne er meget naturligt 

begrundet. Overtallighedsperioden kan 

få flere til at kigge efter nyt job. 

 

Invitation til Kick-off 28/9.22 kommer 

på mail i morgen. Man skal selv 

tilmelde sig online. 

 

 

11) Eventuelt 

Lotte har fået en henvendelse på usikker 

færdsel på parkeringspladsen. Kan der 

gøres noget ved det? Det er sagt på 

forældremødet i Indskolingen og kommer 

på Mellemtrinnets møde på mandag. BJ 

skriver det ud til Udskolingen og laver et 

nyt opslag på Aula til alle om opfordring 

til sikker trafik. 

 

Brugen af chromebooks og GDPR: 

Kommunen melder ud, når der er en 

beslutning om det. 

 

 

 


